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Activitats del CES-Amics de Cabanyes
(desembre 2006-novembre 2007)

any 2006

Desembre. presentació de Campsentelles 9 i renovació del mandat 
de la Junta

El 22 de desembre, abans de la presentació de la revista Campsentelles 
9, es va renovar per quatre anys la junta formada per l’actual president, 
Ferran Pérez, i els altres membres de la Junta, en no haver-hi més can-
didatures. Tot seguit, i com ja és tradicional, es va presentar el número 
9 de Campsentelles i va tenir lloc un refrigeri per a tots els assistents.

any 2007

Gener. Excursió per la vall de Cabanyes i Can torrents Vell 

Dissabte 20 de gener unes 25 persones (16 adults i 9 infants) ens vam 
reunir al cementiri i vam realitzar una excursió per la vall de Cabanyes: 
primer vam travessar el bosquet de pins que hi ha davant del cementiri, 
després vam pujar per l’antic camí carreter que voreja els turons que fan 
de partió entre les propietats de Can Torrents Vell i les de Can Gaig i 
Mas Llombart, fins arribar al peu del turó de Penjabocs. Tot seguit vam 
baixar fins a la font de la Canaleta, on vam comprovar que encara surt 
un bon raig d’aigua. Seguidament vam passar a tocar de Can Torrents 
Vell i d’allà vam anar cap a l’església de Cabanyes, que vam poder vi-
sitar. Després de descansar breus moments i com que ja començava a 
fosquejar, vam reprendre el camí baixant a Can Torras per pujar cap al 
cementiri, on el grup es va acomiadar. Va ser una excursió molt bonica 
i amena, ja que el temps va acompanyar i, per tant, vam poder gaudir 
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d’uns paisatges que tenen el seu encant: camins entre vinyes, boscos de 
pins, turons de suaus formes… Tot això canviarà de forma irreversible 
quan es construeixi l’autovia de Badalona a Mollet.

Febrer. Donatiu d’aliments per al poble saharauí

La nostra entitat va fer donatiu d’un lot d’aliments al grup d’Amics del 
Poble Saharaui de Mollet-Sant Fost, que el dia 17 de febrer va organitzar 
una recollida de queviures a la plaça de l’Ajuntament. El lot comprenia 
sis paquets d’arròs, nou de llenties, deu de sucre i quatre litres d’oli. 

març. Excursió fins a Santa maria de martorelles

El 17 de març a les 5 de la tarda es va fer una excursió que va sortir del 
final del carrer Albiñana de Sant Fost, passant pel mig dels boscos dels 
Villars (Sant Fost) i can Roda (Santa Maria) fins arribar a Santa Maria 
de Martorelles. Es tracta d’una ruta molt bonica entre boscos de pins, 
roures i alzines i també algunes vinyes. 

Juny. Encàrrec d’un estudi sobre el franquisme

En la reunió celebrada per la junta del CES “AC” el 2 de juny es va 
decidir encarregar la realització d’un estudi sobre els regidors i alcaldes 
del franquisme a una documentalista (empresa Signum) que comportava 
una anàlisi exhaustiva dels llibres d’actes i documentació del període 
1939-1979. Igualment es va acordar demanar subvencions per fer front 
a les despeses d’aquest estudi.

Juny. proposta de túnel per les pedreres

En la mateixa reunió, la junta va proposar que el túnel de la futura 
autovia Badalona-Mollet passi pel forat que està fent la pedrera a la zona 
de Can Rovira, per tal de minimitzar l’impacte visual i mediambiental a 
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la zona de Cabanyes. S’acorda enviar la proposta a la Departament de 
Política Territorial i obres Públiques de la Generalitat de Catalunya.

Juliol. Uns brètols tallen el xiprer de Cabanyes

Pocs dies abans de la Festa Major, uns desconeguts van tallar el xiprer 
de Cabanyes, donatiu del Sr. Josep Lluís Batllori (ACS) el 2002, i el van 
llançar daltabaix. També van cremar el bidó de les escombraries.  

Setembre. Resposta del conseller de política territorial i Obres 
públiques

El conseller de Política Territorial i obres Públiques, Honorable 
Joaquim nadal, va respondre amb una carta a la proposta del CES 
“AC” sobre el traçat de la futura B-500. Ens informa que els estudis 
d’impacte ambiental seran objecte d’un procés d’informació pública en 
el qual s’hi podran presentar al·legacions. Ens explica, entre altres coses, 
que el desplaçament cap al sud (Can Rovira) de la carretera no és viable 
ja que és una zona molt accidentada que impossibilitaria la construcció 
de l’enllaç. 


